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Miasta Kolno

za poSrednictwem

Przewodnicz4cego
Rady Miasta Kolno

podczas spotkania poSwiEconego konsultacjom przebiegu linii kolejowej przez Kolno w

ramach realizacji CFK, Burmistrz Kolna o6wiadczyl,2e zorgariztie spotkanie z

przedsiqbiorcami w celu uzyskania ich opinii w kwestii zlokalizowania w mieicie -
opr6cz d*orca osobowego, takze i miejsca do zaladunku towar6w, dworca towarowego

czy lez bo cznicy towarowej .

Burmistrz nie zieklarowal jednoznacznie takiej potrzeby sp6lce realizujQcej projekt.

Uwazam, 2e wladze miejskie powinny jednomacznie oke6lai, ze sq zywotnie

zainteresowane budowq takiej bocznicy( dworca towarowego).

Z artykul6w prasouych wynika. 2e zar6wno w Piszu jak i w'tr-omzy takie miejsca

powstan4 co korzystnie wplynie na rozw6j gospodarczy tych miast'

tJwazam, ze takze wladze kolna powinny usilnie i aktywnie zabiegat o budowg dworca

towarowego( bocznicy) w naszym miedcie.

ProszE o odpouied2 czy i kiedy zostalo( zostanie ) przeprowadzone spotkanie z

przedsiEbiorcami z Kolna.
irrorrE t"Z o poinformowanie opinii publicznej o podiEtych przez Burmistrza Kolna

zabiegach w ielu zrealizowania najlepszego dla mieszkafc6w Kolna przebiegu CPK'

tak2elokalizowania dworca osobowego i dworca(bocznicy) towarowej'

INTERPELACJA

Zbigniew Twarowski
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